

Town of Penetanguishene Recreational Trails

The Penetanguishene Trails System has been designed for your recreational and leisure enjoyment. Along the trail system you will enjoy the waterfront tranquility of the Rotary Champlain Wendat Park. You may visit the Historic Port of Penetanguishene, Discovery Harbour, or Penetanguishene's Historic Town Centre. The trail system, forming part of the "Trans-Canada Trail", provides a scenic link between our neighbouring municipalities of Tiny Township and the Town of Midland.



Réseau de sentiers de Penetanguishene

Le réseau de sentiers de Penetanguishene a été conçu pour votre plaisir récréatif et de loisirs. Tout au long des sentiers, vous jouirez de la tranquillité riveraine du parc Rotary Champlain Wendat. Vous pouvez visiter le port historique de Penetanguishene, le Havre de la découverte ou le centre ville historique de Penetanguishene. Le réseau de sentiers, qui fait partie du "Sentier Transcanadien", procure une liaison pittoresque entre les municipalités adjacentes du Canton de Tiny et de la Ville de Midland.

Visit our website for more info at www.penetanguishene.ca

	Tourist Information		Discovery Harbour Trail
	Public Parking		Payette Trails
	Picnic Area		Tiny Trail
	Marina		Tom Coffin Trail
	Boat Launch		Copeland Creek Trail
	Public Washroom		Trans Canada Trail
	Tourist Attraction		Bike Lanes
	Major Road		County 93 Multi-Use Trail
	Local Road		Mountain Bike Trails
			Forest Walking Trails



DISCLAIMER:
Trails are not maintained during the winter.

